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Interpellatie van mevr. Vandeputte: Oversteekplaatsen voor voetgangers - materiaal. 
 

Mevr. Vandeputte signaleert dat de nieuwe oversteekplaatsen aan het Sint-Jobsplein erg glad zijn omwille 
van een nieuw procedé dat gebruikt werd. Welk materiaal werd hiervoor gebruikt en waar op het grondgebied? Is 
het college op de hoogte van de gladde aard van deze wegmarkeringen? 

 
Schepen Wyngaard antwoordt dat deze markering werd aangebracht door de MIVB via het procedé "ther-

moplastic". De MIVB heeft hiervoor gekozen omdat dit minder onderhoud (5 jaar) vereist dan verfmarkering die 
één of soms twee keer per jaar vernieuwd moet worden. Verf droogt echter sneller en is minder glad dan ther-
moplastic en de gemeente is dan ook voorstander van het gebruik van verf voor oversteekplaatsen. Voor andere 
markeringen (herinnering zone 30, …) is thermoplastic wel gepast. Deze techniek is duurder maar gaat ook langer 
mee. Financieel gezien komt dit op hetzelfde neer als verfmarkering. 


